



22941011

General information

Product Range: SIRCO M ACCESSORIES

Long Description:
 ACCESSORY FOR SIRCO M RANGE, TERMINAL SHROUD
 TOP&BOTTOM 1P M3

Short Description: TERMINAL SHROUDS SIRCO M3 1P

Certificates and declaration

Conformity to standard #1: UL

Conformity to standard #4: Socomec uses third party cookies, subject to your consent, to collect information about you. We use these cookies for audience measurement and to improve our website's user experience. You may revoke your consent at any time. For more information, please see our privacy policy.

Container Information (https://www.socomec.com/privacy-policy_en.html)

EAN13: Socomec utilise des cookies tiers qui, sous réserve de vos choix, permettent de collecter des informations vous concernant. 3596031826346

Package Level 1 Gross Weight: Nous utilisons ces cookies à des fins de mesure d'audience et d'amélioration de votre expérience sur notre site. 0.02

Package Level 1 Length: Vous disposez du droit de retirer votre consentement à tout moment. Pour en savoir plus, 0.11

Package Level 1 Units: veuillez consulter notre politique de confidentialité. (https://www.socomec.fr/mentions-legales_fr.html) S

Package Level 1 Width: 0.1

Yes

Main

No

Reference: 22941011

Ordering

Country of origin:

CN

Socomec uses third-party cookies, subject to your consent, to collect information about you. We use these cookies for audience measurement and to improve our website's user experience. You may revoke your consent at any time. For more information, please see our privacy policy. (https://www.socomec.com/privacy-policy_en.html)

Socomec utilise des cookies tiers qui, sous réserve de vos choix, permettent de collecter des informations vous concernant. Nous utilisons ces cookies à des fins de mesure d'audience et d'amélioration de votre expérience sur notre site.

Vous disposez du droit de retirer votre consentement à tout moment. Pour en savoir plus, veuillez consulter notre politique de confidentialité. (https://www.socomec.fr/mentions-legales_fr.html)

Yes

No